
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 17. juli 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 1209

Hvad kan ministeren generelt oplyse om de omkostninger, der følger af et påbud om til-

bagekaldelse af produkter for virksomheder, der modtager et sådant påbud efter kemilov-

givningen, jf. artiklen ”Juicefabrik omlagde produktion til håndsprit - nu skal de trække

produkterne tilbage” fra TV2 Øst den 15. juli 2020 (www.tv2east.dk/lolland/lokal-virksom-

hed-omlagde-produktion-til-haandsprit-nu-skal-de-traekke-produkterne-tilbage)?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peter Seier Christensen (NB).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Peter.Christensen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen
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